

暫停面授課 14 天安排

各位親愛的家長：

由於上呼吸道感染於院舍或學校中爆發，教育局宣佈幼稚園由本周六開始暫停面授課 14 天至 11 月 27 日(星期五)。故此，本園將會有以下安排：

(一) 學習安排

本園已於今天派發學習材料包，完成的習作可於恢復面授課當天交回學校。同時學校會加入網上學習，請家長留意班主任於 WHATSAPP 群組內的最新消息及安排。

(二) 遞交聖誕飾物設計比賽作品安排

家長可於截止日期前(11 月 30 日)，於辦公時間將作品交回學校參加比賽。辦公時間，逢星期一至五，上午 9:00-4:00。

(三) 注射流感疫苗安排

11 月 14 日(星期六)注射流感疫苗會如期舉行，請家長帶同子女按指定時間到校接種。

(四) 社工支援

社工服務熱線照常運作，以協助有需要的家庭，如有需要可於辦公時間致電本校社工陳姑娘 61613256。

(五) 生日會安排

原定於 11 月 27 日的生日會將會延期，日期稍後通知。

(六) 預防上呼吸道感染及新型冠狀病毒擴散

1. 本園會確保校園清潔及教職員健康，讓教職員保持適當社交距離工作。
2. 由於疫情嚴重，學童應留在家中，盡量避免到人多的地方，請家長必須留意健康情況。子女如有不適(發燒、喉嚨痛、流鼻水)，應盡快求醫。

本園希望幼兒在家長、老師的愛護、關愛下繼續健康快樂地成長，我們攜手合作、共同抗疫，期待在恢復面授課日見面。

校長 **陳港慶** 啟

二零二零年十一月十三日

# Yuen Long Tung Koon District Association Hung Ting Ka Kindergarten

## Suspension of Face-to-Face Classes for 14 Days

Dear Parents:

Due to the outbreak of the Upper Respiratory Tract Infections at homes and the schools around Hong Kong, the Education Bureau has announced kindergartens to suspend face-to-face class teaching for 14 days from this Saturday to November 27 (Friday). Therefore, the kindergarten has made the following arrangements:

(1) Learning Arrangement

The school has distributed learning materials today, and completed tasks can be returned to the school on the day when face-to-face classes resume.

At the same time, the school will join the online learning, please pay attention to the latest news and arrangements from the class teacher in the WHATSAPP group.

(2) Arrangements for submission of works for the Christmas Ornament Design Competition

Parents can submit the work of their children to the school during school hours before the deadline (November 30) to participate in the competition.

School hours, every Monday to Friday, 9:00am -4:00pm in the afternoon.

(3) Arrangements for the Seasonal Influenza Vaccination

The flu vaccination arrangement will be held on November 14 (Saturday) as scheduled. Parents are requested to bring their children to school at the designated time.

(4) Social Worker Support

The social worker service hotline operates as usual to assist families in need. If necessary, you can call our school social worker Ms. Chen 61613256 during school hours.

(5) Birthday Party Arrangements

The birthday party originally scheduled for November 27th will be postponed and the date will be announced later.

(6) Prevention of Upper Respiratory Tract Infection and Spread of Coronavirus

1. The kindergarten will ensure the cleanliness of the school and the health of faculty and staff, so that faculty and staff can maintain proper social distancing.

2. Due to the seriousness of the epidemic, school children should stay at home and try to avoid crowded places. Parents must pay attention to their health. If the child is unwell (fever, sore throat, runny nose), seek medical advice as soon as possible.

This kindergarten hopes that children will continue to grow up healthily and happily under the love and care of their parents and teachers. We work together to fight the epidemic together and look forward to seeing each other on the day when the school resumes.

Principal *Chan Kong Hing*

13-11-2020